
Götebo rgs Bridgeliirb und 2021 -22

Protokoll fran Styrelsemöte nr 7

Plats: Bridgens Hus

Tid: Tisdagen den 5 april 2022.

Niirvarande styrelseledamöter: Ordf. Gunnar Ostgård Olsson, Alf Börjesson, Robert Bäck,
Tomas Andgren, Birgitta Lagnell och Sten-Åke Thunberg.

1. Mötets öppnande

Gunnar öppnade mötet och hälsade allavälkomna.

2.Yal av Justerare

Sten-Åke valdes att jämte ordftiranden justera protokollet.

3. Adjungeringa,
Inga adjungeringar.

4. Dagordning

Gunnars fi)rslag till dagordning godkiindes.

5. Föregående mötes protokoll
Föregående mötesprotokoll godklindes och lades till handlingama.

6. Rapporter

Allmrint. Inget att meddela.

Tavlingsknmmittön.

Sten-Åke slutar som ansvarig ftir TK och BK Lagspelet till hösten. Han ersätts eventuellt av
Robert. Alf lägger, med underlag från Robert, ut SM-lag Semi den 9-10 april och hälsar
åskådare välkomna. Gunnar talar med Philip och kollar ekonomin i samband med ävlingar i' GBFs regi.

Seniorverksamhet- Birgitta beriittade att det går trögt atthitlarepresentanter fiir
seniorverksamheten i SBFs olika distrikt.
Ekonomi. Läget iir under kontroll.
Ko r tfö r s rilj nin g. Inget nytt.

7. Disciplinfrågor
Två iirenden pågår.

8. Utbildning ftir hantering av hjåirtstartare i Bridgens Hus
Introduktion har hållits och utbildning av tiivlingsledare och cafepersonal kommer att folja.

9. Kommande distriktsträff
Träffen kommer att hållas 4-6 november och 2 personer fran GBF bör delta.

10. Generationsbridge

Utbildningen pågår, men intresset iir svalt.

11. Arnes Bridgeskola
2 nybörjarkurser planeras till hösten. Gunnar talar med Arne angående sponsring av räkmacka
vid introduktionen.



12. Nytt kontrakt fiir Bridgens Hus medPlatzer

Förhandlingarhar startats, men några besked frånPlatzer har iinnu inte kommit.

13. Besök på klubbar utanftir Bridgens Hus

Kungsbacka BS och Kronhusklubben har besökts. De övriga tas efter hand.

14. Åtgiirdslistan

Automatisk telefonsvarare kommer att installeras i Bridgens Hus.

Översyn av toaletter ffir viinta tills vi har ätt ett nytt hyresavtal.

15. Höstens liga
Vi avser attläggabrickor till en av grupperna i ligan ftir att se hur detta firngerar. Om det

faller viil ut kan det utvidgas under ftirutsättning att Mikael Kardell har tid.
BK Lagspelet tar beslut i frågan.

Gunnar talar med Björn Sörling om han har tid attleda ligan till hösten.

16. Bestiimmelser fiir ligan
Reglema lor vad som händer vid Walk Over gicks igenom. Beslut tas av BK Lagspelet vid
kommande möte.

17. Öwiga frågor

Tomas tog upp behovet av uppdatering av datorer. Jan Jensen har hand om det.

Vi kan behöva uppdatera listan över vem, som gör vad. Alf skickar över aktuell lista och ber

om ftirslag till kompletteringar och åindringar.

18. Niista möte

Tisdagen den 3 maj 11.00.

Gunnar avslutade mötet och tackade de nåirvarande fiir visat intresse.

Vid protokollet: Justeras:

Östgård Olsson


